
 

Protokoll 
Styrelsesammanträde 2025-05-12, kl.18:00, klubblokalen. 
Tomelilla Golfklubb 
273 94 Ullstorp 
Tel. 0417-19430 

 

Närvarande:  Kenth Bergström 
  Siv Jensen 
  Annika Bengtsson 
  Ulla-Maija Johannesson 
  Herman Andersson 
  Rasmus Norlander 
  Joakim Lindahl 
 
Frånvarande  Albin Henriksson 
  Thomas Lindberg 
  Henrik Göland 
  Kristian Hägglund 

Therese Dykh 

 

1. Sammanträdet öppnas. 

Ordförande hälsade närvarande välkomna och öppnade mötet. 

2. Godkännande av föredragningslista.  

Föredragningslistan godkändes. 

3. Val sekreterare 

Annika Bengtsson närvarande och valdes till sekreterare. 

4. Val av justerare 

Att justera dagens protokoll valdes Kenth Bergström och Siv Jensen. 

5. Föregående mötesprotokoll 

Är publicerat på hemsidan.  
Frågor kvar att hantera, ansökan ur fond, tas upp senare under mötet. 
 

6. Ekonomi och Bidrag 

Siv informerade att Tävlingskommittén önskar om ett inköp av ny stationär dator till ett pris ca 
10 000 kr. 
Kenth kontrollera via SISU om man kan få bidrag. 
Styrelsemedlemmar ska jämföra lite priser och mötet hänskjuter beslut till nästa styrelsemöte. 
 
 

  



 
 

7. Bolaget informerar 

Kristian ej närvarande. 
Ingen information överlämnad till ordförande. 
 

Från mötet: 

Fråga gällande Lägesförbättring vid tävling. Kan tävlingsledningen besluta annat även om det 
som står i klubbhuset att lägesförbättring gäller? 
Nej, det är som står anslaget som gäller. 
 
Damtee, hål 3, är väldigt dåligt (håligt) – Förslag till Bolaget – Ställ ut sand på tee, par 3-hålen. 
Ordföranden ska ta med detta Kristian. 
 
Det går åt mycket rangebollar, särskilt helgerna. 
Utmed vänstra sidan ute i buskagen ligger det massor som onsdagsklubben plockar. 
 
Rangen 
Önskemål om att få upp en skylt, ex. 250 m nere till vänster. Man står och slår ut på de högra 
mattorna. 
 
Mer ”mål-tavlor” från rangen 
Ex. chippa mot, som ser ut som en ”darttavla”. 
 

Belysningen vid rangen 
Endast den som är under tak som fungerar. Den som är ut mot får ej användas. 
 
Klocka på gaveln på klubbhuset, rangen 
Önskemål lämnas vidare. 
 

8. Rapporter från kommittéerna, uppdatering av Styrelsens medlemmar.  

a. Seniorkommittén 
Ingen info. 
 

b. Damkommittén 
Ingen info. 
 

c. Herrkommittén 
Bra uppslutning. Kör Golfbox, funkar jättebra! 
 

d. Juniorkommitté  
Full gång med träning. Många deltagare.  
Alex Gynning är också med och hjälper till på träningarna, utöver Herman och Måns. 
Herman upplyste om att han flyttar till Stockholm och börjar studera till hösten. 
 

e. Medlemskommittén, info. 
Ulla-Maija berättade om infoträffen på torsdag den 15/5. 
AW ska testas, mer info kommer. 
Samling med domare, genomgång av några hål. 
 
 



f. Tävlingskommittén 
Första tävlingen, Bo Ohlsson, söndag 18 maj. Hittills, 56 anmälda. 
Tävlingskommittén sköter seriespelningarna, fungerar bra. 
Golfbox är jättebra säger herrarna. 
Ett scorekort får följa med bollen om det skulle bli tekniskt strul. Men det går bra att föra 
in i efterhand när man kommer in, ex. om batteri skulle lägga ner. 
 
 

9. Verksamhet:  
 
Träff nya medlemmar 15/5 
Info finns under punkt. 

 
Idrottens dag 26/9 

Ordförande har skickat ut info till styrelsen. 
Klubben anmäler sig om man vill delta. (Detta görs efter sommaren) 

3 skolor har anmält sig hittills. 
 

 

10. Övriga frågor  

Ansökan ur Inga och Per-Anders Olofssons Stiftelse Förslag: hjärtstartare till banan. 
Service/underhåll står man själv för. 
Den vi har sitter i klubbhuset, det är inte alltid någon svarar så det kan ta tid. 
Förslag: att hjärtstartarna i så fall ska sättas på toaletten på hål 5 och 14 och att det står på 
scorekorten. 
Ordförande kollar med Therese om hon kan skriva och skicka in en ansökan. Sista dag är på 
torsdag den 15 maj. 
 
Önskemål om att klubben går ut med att man ska ringa på klockorna vid hål 9 och 16. 
Förslag: symbol på scorekortet. Flytta infon till rutan nere på scorekortet, inte på lilla lappen som 
många river av och slänger. Eller Infotavla vid start, här finns ”toaletter och ring på klockorna vid 
hål 9 och 16”. 
 

11. Nästa sammanträde, 9 juni kl. 18.00 klubblokalen. 

 

Vid protokollet 

 

 

Annika Bengtsson 

 

Justeras: 

 

Kenth Bergström  Siv Jensen 


